

Royal Army Medical Corps

Royal Army Medical Corps



Cap badge of the Royal Army Medical Corps

Active	1898 - present day
Country	<u>United Kingdom</u>
Branch	<u>British Army</u>
Nickname	<i>The Linseed Lancers;</i>
Motto	In Arduis Fidelis = Faithful in Adversity
March	Quick: <i>Here's a Health unto His Majesty</i> (arr. J.A. Thornburrow) Slow: <i>Her bright smile haunts me still</i> (J Campbell)
Anniversaries	Corps Day (23 June)



Regimental flag

History

Medical services in the British military go as far back as the formation of the Standing Regular Army after the Restoration of Charles II in 1660. This was the first time a career was provided for a Medical Officer (MO), known as the Regimental Surgeon, both in peacetime and in war. The Army was formed entirely on a regimental basis, and an MO with a Warrant

Officer as his Assistant Surgeon was appointed to each regiment, which also provided a hospital. The MO was also for the first time concerned in the continuing health of his troops, and not limited to just battlefield medicine. This regimental basis of appointment for MOs continued until it was abolished in 1873.

In 1898, officers and soldiers providing medical services were incorporated into one body known by its present name, the Royal Army Medical Corps.

The RAMC began to develop during the Boer War, but it was during the First World War that it reached its apogee both in size and experience. During Britain's colonial days the RAMC had set up clinics and hospitals in countries where British troops could be found. Major-General Sir William Macpherson of the RAMC wrote the official *Medical History of the War* (HMSO 1922).

In modern times it has once again contracted and its main bases, the Queen Alexandra Hospital Millbank has now closed.

The military medical services are now very much tri-service, with the hospital facilities of Army, Royal Air Force and Royal Navy combined. The main hospital facility is now the Royal Centre for Defence Medicine in Birmingham, a joint military-NHS centre. The former Royal Naval Hospital Haslar in Gosport, near Portsmouth, became the tri-service Royal Hospital Haslar, however it was decommissioned in March 2007. The majority of injured service personnel are now treated in Selly Oak Hospital, Birmingham. Early negative press coverage^[1] has largely given way to an appreciation that the care provided injured troops has significantly improved^[2] and is best carried out in a large NHS Teaching Hospital environment^[3].

Queen Alexandra Hospital in Portsmouth, Derriford Hospital in Plymouth, Friarage Hospital in Northallerton (near Catterick Garrison) and Frimley Park Hospital (near Aldershot) also have military hospital units attached to them but they do not treat operational casualties.

Before the Second World War, RAMC recruits were required to be at least 5 feet 2 inches tall and could enlist up to 30 years of age. They initially enlisted for seven years with the colours and a further five years with the reserve, or three years and nine years. They trained for six months at the RAMC Depot, Crookham Camp, Aldershot, before proceeding to specialist trade training.^[4]

<http://www.army.mod.uk/army-medical-services/5319.aspx>



Drapeau du régiment

Histoire

Services médicaux dans les Colombie militaire vont aussi loin que la formation de la Permanent de l'Armée régulière après la Restauration de Charles II en 1660. C'était la première fois une carrière a été fourni pour un médecin militaire (AM), connu comme le chirurgien du régiment, à la fois en temps de paix qu'en temps de guerre. L'armée a été constitué sur une base entièrement du régiment, et d'une OM avec une Adjutant que son médecin-chef adjoint a été nommé à chaque régiment, qui a également fourni un hôpital. Le MO a également été pour la première fois concernés dans la santé continue de ses troupes, et non pas limitée à un peu champ de bataille, la médecine. Cette base de régiment de nomination pour les MM ont continué jusqu'à son abolition en 1873.

En 1898, officiers et soldats fournissant des services médicaux ont été intégrés en un seul corps connu sous son nom actuel, le Royal Army Medical Corps.

Le RAMC commencé à se développer au cours de la guerre des Boers, mais il a été au cours de la Première Guerre mondiale qu'il a atteint son apogée en taille et en expérience. Au cours de la période coloniale britannique The RAMC avait mis sur pied des cliniques et des hôpitaux dans les pays où les troupes britanniques pourraient être trouvées. Le major-général Sir William Macpherson de la RAMC écrit le fonctionnaire *Les antécédents médicaux de la guerre* (HMSO 1922).

Dans les temps modernes, il a de nouveau contrat et ses principales bases, la reine Alexandra Hospital Millbank a maintenant fermé.

Les services médicaux militaires sont maintenant beaucoup Tri-service, aux établissements hospitaliers de l'Armée, de la Royal Air Force et la Royal Navy combiné. L'établissement hospitalier principal est désormais le Centre royal de médecine de la Défense à Birmingham, une force militaire conjointe du NHS Centre. L'ancien Royal Naval Hospital Haslar dans Gosport, Près de Portsmouth, Est devenu le Tri-Service Royal Hospital Haslar Toutefois, il était mis hors service en Mars 2007. La majorité du personnel des services blessés sont maintenant traités à Selly Oak Hospital, Birmingham. Début de la couverture médiatique négative^[1] a largement cédé la place à une appréciation que les soins dispensés soldats blessés a sensiblement amélioré^[2] et est mieux réalisée dans une grande NHS Teaching Hospital environnement^[3].

Queen Alexandra Hospital dans Portsmouth, Derriford Hospital dans Plymouth, Friarage Hôpital dans Northallerton (près de Catterick Garrison) Et Frimley Park Hospital (près de Aldershot) Ont également des unités de l'hôpital militaire attaché à eux, mais ils ne traitent pas les pertes opérationnelles.

Avant le Seconde Guerre mondiale, Les recrues RAMC étaient tenus d'avoir au moins 5 pieds 2 pouces de hauteur et pourrait solliciter jusqu'à 30 ans. Ils ont d'abord engagé pour sept ans avec les couleurs et une durée de cinq années supplémentaires, avec la réserve, ou trois ans et neuf ans. Ils les ont entraînés pendant six mois au Dépôt RAMC, Crookham Camp, Aldershot, Avant de procéder à la formation en commerce spécialisé.^[4]

[*http://www.army.mod.uk/army-medical-services/5319.aspx*](http://www.army.mod.uk/army-medical-services/5319.aspx)